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1 Zhrnutie stretnutia

V úvode stretnutia sme si skontrolovali pŕıtomnost’ všetkých členov t́ımu. Následne sme sa venovali
pŕıpravám na 6.̌sprint (1.̌sprint v letnom semestri).

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Juraj Kočǐsko

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• Adam Benovič

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Nepŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Tibor Vincze, MSc.

• Lukáš Šulek

• Lucia Cveková

Hlavné body stretnutia

• Pŕıprava na 6.̌sprint
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2 Priebeh stretnutia

Na stretnut́ı sme sa venovali pŕıpravám na 6.̌sprint. Diskutovali sme o tom, ktoré user stories budeme
v tomto šprinte riešit’ a čo bude potrebné ešte pripravit’ zo strany BDO.

Pŕıprava na 6.̌sprint

S J. Kočǐskom sme diskutovali a plánovali 6.̌sprint. Začiatok šprintov sme si určili v utorok. 6.̌sprint
teda začneme 22.2.2022. Ďaľsou otázkou bolo, akým postupom budeme plánovat’. Tiež chcel vediet’, ako
to zatial’ vyzerá, ked’že sme mali za úlohu vytvorit’ úlohy k existujúcim user stories zaṕısaným v Azure
DevOps. Bavili sme sa o rôznych user stories, ako sú: pŕıprava webovej stránky, dizajn wireframov,
formulárov, data modelu.

Ďalej sme sa zaoberali našou časovou kapacitou a to, komu budú úlohy pridelené. Tu sme sa dohodli,
že si to medzi sebou prerozdeĺıme.

Diskutovali sme o tom, čomu by sme sa mohli venovat’ v 6.̌sprinte. Spomı́nali sme nastavenia prostre-
dia, procesov, vytvorenie behu tak, aby sa s tým dalo už niečo robit’, aj ked’ možno bez prihlasovania.
Potom v d’aľśıch šprintoch by sa rozsah upravoval podl’a spätnej väzby.

J. Kočǐsko sa d’alej zauj́ımal o to, kto bude robit’ pipeliny. Spomı́nal sa student server a dev
prostredie. Webová stránka, ktorú vytvoŕıme by mala byt’ umiestnená u nich pod nejakou doménou.
Má to bežat’ na Azure. Azure bude mapovat’ voči nejakej doméne, ktorú kúpia. Doménu potom smeruje
priamo na Azure produkciu. Po 6.̌sprinte by sme mali mat’ niečo na deve, stage a prod.

7.̌sprint sa bude robit’ na deve. Aplikácia pôjde na test do BDO a oni sa rozhodnú, či sa to zbuilduje
na produkciu. Tuto J.Kočǐsko spomenul, že pripravia doménu. Predstavuje si to tak, že si klikne na
releases a tam bude mat’ 3 prostredia a on si urč́ı, kedy pust́ı nejakú novú verziu.

Na konci J.Kočǐsko zhrnul, že sa neskôr ešte ozve cez MS Teams, muśı si ešte zistit’, ako sa to
bude riešit’. Rieši sa to cez externú firmu a chcel by separátny subscription. 6.̌sprint považuje za nejaký
základný setup, od 7.̌sprintu by sa už malo riadne nabehnút’. Tiež spomenul, že priprav́ı ešte dashboard
cez query.
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